
Referat bestyrelses møde den 4.12.2024. 

Referent: Christina Kornbeck Hansen 

Deltagende medlemmer: Kim Munksgaard Lauritzen, Mahsa Kjøng, Susanne Hald-Hansen, 
Thomas Pedersen, Torben Nielsen, Willy Jørgensen. 

Ejendomsmester: Nikolaj Hofmann. 

 

Der har været beboer og spørger efter juletræer på græsplænerne, vi undersøger om det er 
muligt vi kan få strøm til disse arealer. 

ABG har henvendt sig til kommunen ang. vores regnvand, vi afventer noget mere konkret. 

Der orienteres om flytteboliger 

Der er en beboer der har stillet et forslag til budget møde til bedre sti belysning. - Det beslutter 
bestyrelsen at gøre, så det bliver ordnet. 

Hofor skal lave 3 vandboringer, i bunden af hver vej - når arbejdet afsluttet bliver det bragt 
tilbage i samme stand som ved start. Bestyrelsen ville ikke honorere rengøringen i 
saunaklubben før formanden henvender sig til Nikolaj (ejendomsmester). 

Molokkerne er på vej, og bliver gravet ned løbende, så beboerne vil komme til at opleve de står 
rundt omkring i parken. Pap containeren ned på genbrugspladsen bliver fjernet, da 
kommunen ikke vil tømme den - Der kommer pap affald i molokkerne. Tim skal på uddannelse 
som ejendomsserviceteknikker. 

Torvedagen i 2025, bliver den lørdag 14 juni.  

Årets første bestyrelsesmøde bliver 8 januar.  

Der er ikke bestyrelsesmøde i februar - men bestyrelsen er at finde i bestyrelseslokalet 
5.februar. 


